
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 20. februar 2023 kl. 18.30  

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent Søren Jakobsen   

Fraværende  Lars, Trine, Elevrådet 

 

Referat 

  

1. Godkendelse af referat. 

 Godkendt  

 

2. Post til skolebestyrelsen. 

 Ingen post 

 

3. Meddelelser fra ledelsen. 

Dagsordenpunkt til næste møde – hvordan kan vi undgå hærværk på skolen? 

Hvordan kan forældrene være med til at påvirke dette? 

Kommunen er kontaktet angående videoovervågning, men har givet afslag og 

opfordrer os til at etablere mere forebyggelse.  

 

Foråret er på vej. Elevrådet skal i gang med at indrette skolegården, hvor 

flere af de nyindkøbte rekvisitter opsættes. 
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4. Meddelelser fra forpersonen. 

Ingen meddelelser  

 

5. Nyt fra elevrådet. 

 Elevrådet har ikke afholdt møde siden seneste skolebestyrelsesmøde. 

 

6. Svar fra Pia Madsen, Uddannelse Børn & Familie, angående Helhedsafdelingen. 

Skolebestyrelsen er glade for invitationen fra Uddannelse, Børn og Familie 

Claus orienterede om de interne reaktioner og tiltag, der er i gang som 

forberedelse til mødet. 

 

7. Kostpolitik til godkendelse. 

Tilrettet udgave af kostpolitikken fra ledelsen blev præsenteret for 

Skolebestyrelsen.  

Kostpolitikken godkendt og findes snarest på skolens hjemmeside. 

 

8. Principper.  

Princip for mobiltelefon / tablet drøftet.  

Ledelsen kommer med et tilrettet udspil til næste skolebestyrelsesmøde. 

 

9. Smartwatch. 

Elevernes brug af smartwatch på skolen blev drøftet.  

Et emne der præsenteres, når skolebestyrelsens medlemmer besøger 

klasserne ifm forældremøderne i det kommende skoleår. 
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10. Meddelelsesbogen. 

Første udkast til princip vedr. meddelelsesbogen blev præsenteret og drøftet  

 

Især spørgsmålet om hvad meddelelsesbogen er for en størrelse samt 

hvordan det forventes, at forældrene benytter meddelelsesbogen blev vendt 

og drejet.  

Skolebestyrelsen opfordrede ledelsen til, at der afholdes intromøder til 

forældre. 

Tilrettet princip præsenteres på et kommende skolebestyrelsesmøde.   

 

11. Regnskab. 

Claus orienterede om, og gennemgik regnskabet for 2022. 

Regnskabet viser, at underskuddet er betydeligt mindre end forventet. 

Skolebestyrelsen ønsker at regnskabet for Modtageklassen og 

Helhedsafdelingen fremgår selvstændigt af det samlede regnskab. 

Regnskabet i redigeret form drøftes på et kommende skolebestyrelsesmøde. 

 

12. Kursus ny skb-medlem. 

      Peter refererede fra møde for nye skolebestyrelsesmøder. 

 

13. Frugtpunkt. 

CT tager kontakt til frugtmanden. Vi ønsker at være en del af ordningen.  

 

14. Bordet rundt. 

 Intet. 

 

15. Evt.  

 Intet. 


